
PROTOKÓŁ NR XIV/15 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 4 grudnia 2015 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.40 do godz. 14.25. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecny radny: Robert Witeczek. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  
· Waldemar Kardasz - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 
Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 

Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad zgłoszono następujące zmiany: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – zgłosił wniosek, aby w punkcie                       
3 porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie f) dodać podpunkty g), h), i) 
i j) o brzmieniu: 
g) projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas 

nieoznaczony, 
h) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
i)  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 
j) projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII/60/15 Rady Miejskiej w Żychlinie               

z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia opłaty targowej.  
Projekty tych uchwał były przedstawione Radnym na posiedzeniach Komisji Rady.  
 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia wniosku Burmistrza Gminy Żychlin. 
 
Za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie 3 porządku obrad: 
„Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie f) dodać podpunkty g), h), i) i j) o brzmieniu: 
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g) projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas 
nieoznaczony, 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
i)  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 
j) projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII/60/15 Rady Miejskiej w Żychlinie               

z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia opłaty targowej.  
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do przyjęcia 
porządku obrad po zmianach. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
b) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków, 
c) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”, 
d) odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Kutnie                      

na Uchwałę Nr XXXIII/176/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2013 r.             
w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Żychlin” (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2013 r. poz. 2000), 

e) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania 
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

f) uchylenia Uchwały Nr XII/45/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 2015 r. 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty, 

g) oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony, 
h) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
i) wprowadzenia opłaty targowej, 
j) uchylenia uchwały nr XIII/60/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 listopada 2015 r. 

w sprawie ustalenia opłaty targowej.  
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 20 czerwca 2015 r. 

do 23 listopada 2015 r. 
5. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
6. Sprawy różne. 
7. Przyjęcie Protokołu Nr XII/15 z dnia 28 września 2015 r. i  Protokołu Nr XIII/15 z dnia            

18 listopada 2015   
8. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
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Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
 Sołtys sołectwa Budzyń – zapytała, czy nie byłoby możliwości wstawienia na targowicy 
małego stojaka na rowery? Jest taka prośba mieszkańców. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – przyjmujemy tę prośbę do realizacji. 
 
Jan Kaczmarek – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 w Żychlinie –  zapytał, czy na 
terenie Spółdzielni Mieszkaniowej nie można byłoby ustawić pojemników na makulaturę? 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – na nasze zgłoszenie EKO-
SERWIS wystawi pojemniki na makulaturę, domówimy sprawę ze Spółdzielnią 
Mieszkaniową, w jakim okresie najlepiej byłoby takie pojemniki ustawić. 
 
Krzysztof Falkowski – proponuje, aby takie pojemniki ustawić przy szkołach, gdzie szkoły 
zbierają makulaturę i mają z tego określone środki.  
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 
rok. 
 
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – poinformowała, że w § 1 projektu uchwały 
oprócz zapisu dotyczącego zwiększenia dochodów bieżących, powinien się pojawić zapis              
o zwiększeniu środków majątkowych o kwotę 8.536 zł. Są to środki ze sprzedaży 
samochodu służbowego. Zatem prosi radnych o zmianę zapisu § 1 na następujący: 
„Zwiększyć dochody bieżące o kwotę 283.490 zł, zwiększyć dochody majątkowe o kwotę 
8.536 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1”.  
     
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(3 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2015 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XIV/61/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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b) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (2 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”), Komisja 
Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rolna (2 głosami 
„za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie             
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie                 
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”        -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   3 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XIV/62/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Żychlin”, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
  
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za” przy                              
1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty (2 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”), 
Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – prosiłaby, aby w późniejszym okresie przedyskutować 
sprawę usuwania zanieczyszczeń pozostawionych przez zwierzęta. Ma na myśli zapis § 12 
pkt 3, który mówi o usuwaniu zanieczyszczeń (odchodów i innych nieczystości) z klatek 
schodowych, pomieszczeń wspólnego użytku, placów, trawników lub zieleńców, ulic i 
chodników, pozostawionych przez zwierzę. Uważa, że musimy się zastanowić nad tym,               
w jaki sposób i gdzie będzie można składować odpady pozostawione przez psy, czy będą do 
tego celu ustawione odpowiednie pojemniki.  
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin”. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Żychlin” głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”      -   0 radnych, 
„wstrzymało się”     -   1 radny. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XIV/63/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Kutnie                      
na Uchwałę Nr XXXIII/176/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2013 r.             
w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Żychlin” (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2013 r. poz. 2000), 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę 
wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Kutnie na Uchwałę Nr XXXIII/176/13 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2013 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin” (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2013 r. poz. 
2000). 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty                
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Kutnie 
na Uchwałę Nr XXXIII/176/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2013 r. w sprawie 
uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin” (Dz. 
Urz. Woj. Łódzkiego z 2013 r. poz. 2000). 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie odpowiedzi na 
skargę wniesioną przez Prokuratora Rejonowego w Kutnie na Uchwałę Nr XXXIII/176/13 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 lutego 2013 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Żychlin” (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2013 
r. poz. 2000). 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez 
Prokuratora Rejonowego w Kutnie na Uchwałę Nr XXXIII/176/13 Rady Miejskiej w Żychlinie   
z dnia 27 lutego 2013 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Żychlin” (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z 2013 r. poz. 2000) 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XIV/64/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty                
(3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIV/65/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

f) uchylenia Uchwały Nr XII/45/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 
2015 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/45/15 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/45/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 
2015 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Nr XII/45/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie 
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 
stawki takiej opłaty. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/45/15 Rady Miejskiej w 
Żychlinie z dnia 28 września 2015 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty 



7 
 

głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIV/66/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

g) oddania nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości 
zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie oddania 
nieruchomości zabudowanej w użytkowanie na czas nieoznaczony. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie oddania nieruchomości zabudowanej                              
w użytkowanie na czas nieoznaczony 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIV/67/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

h) zmiany budżetu gminy na 2015 rok, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 
rok. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2015 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok 
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIV/68/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

i) wprowadzenia opłaty targowej, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 
opłaty targowej. 
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Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej  
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIV/69/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

j) uchylenia Uchwały Nr XIII/60/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 listopada 
2015 r. w sprawie ustalenia opłaty targowej.  
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 
XIII/60/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia opłaty 
targowej. 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Nr XIII/60/15 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie 
ustalenia opłaty targowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII/60/15 Rady Miejskiej                
w Żychlinie z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie ustalenia opłaty targowej  
głosowało   - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę 
Uchwała Nr XIV/70/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                     
20 czerwca 2015 r. do 23 listopada 2015 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 20 czerwca 2015 r. do 
23 listopada 2015 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres                             
od 20 czerwca 2015 r. do 23 listopada 2015 r. głosowało - 14 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2 porządku obrad „Zapytania i wolne 
wnioski”. 
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Do p-tu 6. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – sprawa modernizacji parkingu na ul. 
Traugutta – od 8 do 15 grudnia teren pod parking na ul. Traugutta będzie wyłączony z ruchu, 
w tym czasie będą trwały prace nad utwardzeniem terenu.  
W dniu wczorajszym odbyło się spotkanie z przedsiębiorcami i przedstawicielami Starostwa 
Powiatowego w Kutnie w sprawie kierunków szkół zawodowych. W spotkaniu tym wzięli udział 
członkowie Komisji Oświaty, za to dziękuje.  
9 grudnia będzie spotkanie w Starostwie dotyczące rozwoju szkolnictwa zawodowego. Dla 
szkoły im. Bohaterów Września będzie projekt, który ma zapewnić środki na rozwój 
szkolnictwa zawodowego poprzez stworzenia miejsca do pracy dla ustawiaczy maszyn CNC.    
Przetargi na sprzedaż lokali mieszkalnych – poinformował, że najprawdopodobniej dojdzie do 
sprzedaży 5 lokali mieszkalnych, ostatnio były oględziny 2 kolejnych mieszkań, zapewne te 2 
lokale również zostaną sprzedane. 
 
Agnieszka Tomaszewska – spotkała się z informacją, że w tych mieszkaniach nie ma ciepła, 
że blok jest nieogrzewany. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – w budynku cały czas 
ogrzewanie było monitorowane. 
 
Grzegorz Ambroziak poinformował, że na bazie uchwał, jakie podjęła wspólnota 
mieszkaniowa, zostały wyliczone koszty funkcjonowania i są one konkurencyjne w stosunku 
do kosztów innych spółdzielni. 
 
Agnieszka Tomaszewska – zapytała, czy mieszkania mają wydzielone księgi wieczyste, czy 
też osoby nabywające mieszkania muszą sobie założyć księgę wieczystą? 
 
Zbigniew Gałązka – księga wieczysta jest założona dla całego budynku, natomiast jest 
zrobiony odpowiedni podział i każdy indywidualnie może sobie założyć księgę wieczystą. 
 
Grzegorz Ambroziak – na budynku nie ma zabezpieczenia hipotecznego, tak więc kupujący 
nie muszą się obawiać, że w przypadku nie spłacania rat przez gminę zostaną im odebrane 
mieszkania. 
 
Zbigniew Gałązka – czynsz wynosiłby niewiele ponad 4 zł, a więc w granicach 300 zł za 
lokal.   
      
Grzegorz Ambroziak – czynsze będą niższe niż w spółdzielniach mieszkaniowych, a mamy 
do czynienia z mieszkaniami nowymi i o wyższym standardzie. Obmiarowania ciepła będzie z 
ciepłomierza indywidualnego, a więc każdy mieszkaniec będzie widział, ile ciepła zużył i ile za 
nie zapłaci. 
      
Agnieszka Tomaszewska – zapytała, czy te mieszkania będą nabywcy mieli na własność, 
czy będą to mieszkania TBS?  
 
Grzegorz Ambroziak – przygotowane zostały odpowiednie ulotki, w których jest pełna 
informacja co do własności mieszkań i wszelkie niezbędne informacje dotyczące zakupu 
mieszkań. 
Korzystając z okazji dzisiejszej sesji złożył serdeczne życzenia świąteczne dla wszystkich 
Radnych i sołtysów oraz pracowników i wszystkich zebranych. Niestety nie będzie mógł wziąć 
udziału w spotkaniach świątecznych, dlatego też już dziś składa życzenia. 
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Ewa Andrzejewska – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej – podziękowała za 
posprzątanie parku wokół biblioteki. Ekipa, która sprzątała ten teren zrobiła to bardzo 
sumiennie i dokładnie za co serdecznie dziękuje. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała o pismach, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej: 
- pismo Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koła w Żychlinie w sprawie 

powołania Rady Seniorów, 
- do wiadomości Rady wpłynęła odpowiedź Burmistrza Gminy Żychlin do Wójta Gminy 

Pacyna w sprawie ceny wody. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja poinformowała, że działka pomiędzy Pocztą Polską a apteką 
jest bardzo zanieczyszczona, prosi, aby wystosować pismo do właściciela tej działki o jej 
uporządkowanie. 
 
Od godz. 14.20 obecnych na sali obrad było 13 radnych – salę opuścił radny Krzysztof 
Falkowski. 
 
 
Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr XII/15 z dnia 28 września 2015 r. i  Protokołu Nr XIII/15 
z dnia 18 listopada 2015 r.   
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu XII/15 z dnia 28 września 2015 r.                      
i Protokołu Nr XIII/15 z dnia 18 listopada 2015 r. 
 
1. Za przyjęciem Protokołu Nr XII/15 z dnia 28 września 2015 r. 

głosowało  -  13 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
2. Za przyjęciem Protokołu Nr XIII/15 z dnia 18 listopada 2015 r. 

głosowało  -  13 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
         
Do p-tu 8. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady zamknęła XIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska 

Protokolant: 
 
M. Charążka 


